



## Referat fra bestyrelsesmøde.

**Onsdag, den 25. september 2019 kl. 18:00 Klubhuset.**

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Jeppe Friis (JF), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN) Afbud, Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN) Afbud.

1. Tilføjelser til dagsordenen

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

3. Meddelelser fra formanden.

- Forberedelser til GF d. 23. november 2019, kl. 15.00.  
GN har meddelt, at han ikke ønsker genvalg. Bestyrelsen arbejder på at finde en afløser for GN.
- Info om tilsynsførende ifm. betalingsanlægget.  
Der er fundet 5 personer, som kommer til at stå som kontaktpersoner ifm. Betalingsanlægget. Disse vil fremgå af en liste der sættes op ved betalingsanlægget.
- Forslag til udjævning af forskellen mellem eje- og lejepladser ved broerne.  
CM viser et forslag til udjævningen via et regneark, som tydeligt viser, hvor vi økonomisk lander, hvis ikke vi arbejder på - over en årrække - at få udjævnet den store forskel, der pt. er på eje- og lejepladserne i HSC.  
Der vil blive udarbejdet et forslag, som præsenteres på Generalforsamlingen til november.  
CLS opfordrer her til, at der skeles til/hentes inspiration til, hvad andre klubber i Lillebæltsområdet har gjort i den forbindelse.
- Evt. anskaffelse af udstyr til miljørigtig afrensning af bundmaling til udlejning til medlemmer.  
Emnet diskuteres i bestyrelsen, og her er der ingen tvivl om, at det kun er et spørgsmål om tid, inden det bliver et krav fra myndighedernes side. Bestyrelsen vil bl.a. hente inspiration fra FLID, som HSC er medlem af.



- Drøftelse af mulig anskaffelse af standardiserede bådstativer og en hydraulisk bådtransportvogn samt teleskoplæsser/gaffeltruck.  
CM viser og forklarer et tilbud på stativer og løftevogn.  
BSR gør opmærksom på, at der vil komme nogle udfordringer med anbringelsen af stativerne m. både. Sildebensparkering kan være en løsning.
- Drøftelse af plan for udskiftning af B-bro til betonflydebro.  
CM lægger op til en drøftelse af plan for udskiftning af B-broen til betonbro.  
Prioriteringsrækkefølgen af de store investeringer der venter forude, tages op på GF til november.
- Drøftelse af plan for udskiftning af borde i klublokalet.  
JF finder priser på borde/BSR finder priser på stole.
- Hvad gør vi i forhold til tømestation for bådenes holdingtanke?  
Haderslev Kommune har afvist et samarbejde om dette. Der SKAL være et kommunalt tømningsanlæg på havnen.

#### 4. Næstformanden.

- Info om båds-kureaftaler.
- JF informerer om den nyligt indgåede aftale om salg af et bådskur.
- Et medlem har sendt en forespørgsel vedr. personløft på mastekranen.  
BSR har kontaktet Arbejdstilsynet, som helt klart fortæller, at vores mastekran er for lille til at kunne godkendes til personløft. Der kræves en løftekapacitet på min. 2.000 kg. Dertil kommer forskelligt andet, som f.eks. mandskabskurv.
- Udlæggerarmen på mastekranen kører meget trægt. HJ anmodes om at få hjælp til udbedring.
- JF har haft møde med NE og Peter Hoeck vedr. diverse vinterarbejder ved Dammen. Plan og prioritering udarbejdes.
- JF arbejder på at få en aftale om anbringelse af klubbens Keg-næs-jolle for vinteren.
- JF og NE besøger Davidsen for evt. klubbetøj.



- JF fortæller om et møde han har været til i **Ildrætssamvirket**. Der blev der gjort opmærksom på, at der kan hentes større tilskud til grænseoverskridende samarbejder.

## 5. Kasserer.

- Der arbejdes fortsat på at få en automatisering af kontingentbetalingen.
- Udlevering af kort til ny toiletbygning til medlemmerne. Kort udleveres løbende, og de der mangler, kan kontakte LSP for at få et kort udleveret. Koden til de "gamle" toiletter virker fortsat.

## 6. Sekretær

- Medlemstilgang og medlemsafgang. Der er fortsat en pæn tilgang af nye medlemmer.
- Indkaldelse til Ordinær Generalforsamling 23.11.2019. kl. 15.00 – herunder invitation til spising torsk/wienerschnitzel. BSR har indhentet tilbud fra en leverandør – priserne ligner sidste års priser.
- Indkaldelser sendes ud via JydskeVestkysten, Haderslev Ugeavis, hjemmesiden og e-mail til medlemmerne senest 3 uger før – dvs. senest 24. oktober til Haderslev Ugeavis og 31. oktober til øvrige.
- Endelig dagsorden offentliggøres i klubhuset senest 8 dage før.
- Husk udhængeskabe !.

## 7. Medlemsforhold – IAB.

### Status og beretning fra udvalgene:

## 8. Ungdomsudvalg.

NE beretter om flere spændende aktiviteter i Ungdomsafdelingen.

- Bl.a. har der været 14 søspejdere til mærkeprøve på Dammen.
- Dam Cup afviklet med stor succes – med stor ros til arrangørerne (HSC's Ungdomsafdeling).
  - Sommersejladserne stopper uge 41.
  - Sommerlejr 2020 afholdes af HSC i dagene **26. – 29. juni 2020** og det afholdes på fjorden, for at udnytte vore klubhusfaciliteter på bedste vis.



Der gives en reminder ved KM om hjælp til arrangementet. Der er brug for en del frivillige hænder, så kontakt endelig NE, hvis du har både tid og lyst til at give et nap med.

- Der skal købes nye dæk til klubbens trailer.
- Der skal på sigt arbejdes på at finde en afløser for NE. Derfor ønsker han, at få en oversigt på afdelingens budget tilsendt månedsvis. Noteres af LSP.

9. **Broudvalg.** Der var afbud fra GN.

10. **Pladsudvalg.**

- HJ fortæller at "Valde" (Valdemar Nielsen) ønsker at stoppe som medlem af Pladsudvalget. HJ fortæller, at han og Jørgen Rosenkilde klarer opgaven i fællesskab.
- Priser for vinteropbevaring bør reguleres. Er pt. 3.600,-kr. inkl. aktivt medlemskab.

11. **Sejludvalg.**

CLS takker Assens Tursejlerklub for lån af faciliteter ifm. Blå Bånd.

12. **Klubhusudvalg.** Der var afbud fra SN.

13. **Eventuelt.**

JF og Peter Hoeck besøgte Ib Hauge Nielsen's enke med en buket blomster og en stor tak for den donerede Man-O-War jolle. De fik flere effekter til jollen med retur fra Ib's værksted.

Næste møder:	31. oktober	kl. 19.00
	20. november	kl. 19.00
	23. november	kl. 15.00 – Generalforsamling.
	12. december	kl. 18.00

Haderslev d. 6. oktober 2019.

Med venlig hilsen

Benny Skødt-Rasmussen

Sekretær HSC.